



## **PhD Scholarship available for sociologist / anthropologist / social scientist (Closes April 29, 2022)**

Institute of Health Sciences Education (IHSE), Faculty of Medicine and Health Sciences,  
McGill University, Montreal, Canada  
Commencing September 2022  
Closing data for applications: **Friday, April 29, 2022**

A PhD scholarship is being offered in the Institute of Health Sciences Education (IHSE), in which the following topics will overlap in ways to be negotiated: education; training; normalization processes; work-based learning; team-based socialization; organizational structures, cultures and change; and organizational routines.

A central criterion for selection is demonstrated theoretical / conceptual ability.

The scholarship is being offered as part of research being conducted by Dr. Sylvie Lambert (School of Nursing) and Dr. Peter Nugus (IHSE).

Potential applicants must contact Dr. Peter Nugus for an application package as soon as possible, ideally by **Friday, April 15**. Due date for the application is **Friday, April 29, 2022**. Applications not based on the requirements of the application package will not be accepted. Further information is available from: [Peter.nugus@mcgill.ca](mailto:Peter.nugus@mcgill.ca); Tel: (514) 754-0073.

---

## **Bourse d'études au doctorat disponible pour sociologue / anthropologue / scientifique social (Date d'échéance : le 29 avril 2022)**

Institut d'Éducation en Sciences de la Santé (IÉSS), Faculté de Médecine et des Sciences de la Santé,  
Université McGill, Montréal, Canada  
Débute en septembre 2022  
Date limite pour appliquer: **vendredi, le 29 avril, 2022**

Une bourse de doctorat est offerte par l'Institut d'Éducation en Sciences de la Santé (IÉSS), dans laquelle les sujets suivants vont s'entrecroiser de manière à être négociés : éducation; formation; processus de normalisation; apprentissage basé sur le travail; socialisation d'équipe; structures, cultures et changement organisationnelles; et routines organisationnelles.

Un critère central à la sélection est de démontré de l'aptitude théorique / conceptuelle.

La bourse d'études est offerte dans le cadre d'une recherche menée par Dr. Sylvie Lambert (École des sciences infirmières) et Dr. Peter Nugus (IÉSS).

Les candidats potentiels doivent contacter Dr. Peter Nugus pour un dossier de candidature, idéalement d'ici **le vendredi, le 15 avril, 2022**. La date limite pour la demande est **le vendredi, le 29 avril 2022**. Les candidatures non basées sur les exigences du dossier de candidature ne seront pas acceptées. Pour plus d'information veuillez contacter Peter Nugus par courriel : [peter.nugus@mcgill.ca](mailto:peter.nugus@mcgill.ca); ou par téléphone : (514) 754-0073.